
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr LIX

Sesja Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 14 grudnia 2023 
Obrady rozpoczęto 14 grudnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:17 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Anna Twardowska
13. Arleta Wegner 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja nt. działalności Przewodniczącego rady w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2023-2032
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2024-2032
d) uchwały budżetowej na rok 2024
e) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso
f) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028.
g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
h) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
i) rozpatrzenia petycji o zapewnienie bezpłatnego dostępu do pomocy psychologicznej i psychiatrycznej 
oraz wsparcia towarzyszącego dla mieszkańców powiatu chodzieskiego
j) apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 



18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub 
zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw
k) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków - kościół parafialny p.w. św. Wojciecha w Margoninie
l) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu 
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne głosy.
10. Zakończenie sesji.

Głosowano w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad punktu F. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA : 13, PRZECIW : 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do Protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Protokół zostanie przekazany na kolejnej sesji. 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 8.12.2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji z dnia 6.12.2023 r. stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. 
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Wspólnej z dnia 12.12.2023 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

5. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu

6. Informacja nt. działalności Przewodniczącego rady w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.



7. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały oraz autopoprawki.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Staniewski 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska

Uchwała Nr LIX/532/2023 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2023-2032
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały oraz autopoprawki.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 



Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2023-2032. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Staniewski 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska

Uchwała Nr LIX/533/2023 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2024-2032
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały oraz autopoprawki.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
autopoprawka. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Głosowano w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2024-2032. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/534/2023 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.



d) uchwały budżetowej na rok 2024
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały oraz autopoprawki.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Głosowano w sprawie:
uchwały budżetowej na rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/535/2023 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

e) poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler 
, Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Andrzej 
Zmudziński 
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Gręda 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 



Uchwała Nr LIX/536/2023 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

f) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028.
A. Nowak przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/537/2023 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

g) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w 
formie świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
A. Nowak przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w formie 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/538/2023 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

h) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028
A. Nowak przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:



określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/539/2023 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.
i) rozpatrzenia petycji o zapewnienie bezpłatnego dostępu do pomocy psychologicznej i 
psychiatrycznej oraz wsparcia towarzyszącego dla mieszkańców powiatu chodzieskiego
T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia petycji o zapewnienie bezpłatnego dostępu do pomocy psychologicznej i psychiatrycznej 
oraz wsparcia towarzyszącego dla mieszkańców powiatu chodzieskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (10)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki, Jerzy 
Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Andrzej Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska

Uchwała Nr LIX/540/2023 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.

j) apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z 
dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego 
ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw
T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 
18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub 
zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:



ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/541/2023 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

k) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków - kościół parafialny p.w. św. Wojciecha w Margoninie
M.Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków - kościół parafialny p.w. św. Wojciecha w Margoninie. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 
Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta 
Wegner , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/542/2023 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

l) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu 
Skarbnik K. Włodarska – Wojtecka przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu . 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , 
Adam Rogacki, Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Anna Twardowska, Arleta Wegner , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Barbara Kończak 
NIEOBECNI (2)
Mariusz Bachorski , Jolanta Zmudzińska 

Uchwała Nr LIX/543/2023 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
W okresie międzysesyjnym nie wpłynęło żadne zapytanie ani interpelacja.



9. Wolne głosy.
-Andrzej Zmudzińki - Mam prośbę, chodzi o drogę od ulicy Cmentarnej w kierunku firmy Państwa 
Rewolińskich i do nowej wylęgarni. Chodzi tylko o wyrównanie tej drogi i zasypanie dziur jakimś tam 
tłuczniem. Jest nieprzejezdna ta droga, a tam dojeżdża bardzo dużo pracowników
i do wylęgarni i do Państwa Rewolińskich i niektórzy skracają drogę na ulicę Strzelecką.
- Burmistrz - To jest kawałek drogi gruntowej, która stanowi tak jak tutaj radny powiedział dojazd, no nie 
mamy jej w planach na razie robić jako asfaltowej. Robimy wiele innych, uważamy bardziej potrzebnych. 
No ale wyrównać, czekamy za materiałami, bo też mamy koniec roku, nie mamy tzw. tego gruzu, grysu 
zamówionego. Wiem, że pan Zagozda bodajże zamawiał go w grudniu. Jak przyjdzie to będzie można to 
zrobić, ale zadaniem naszym w pierwszej kolejności jest, 
jak mówimy, do zakładu przemysłowego ma dojazd z drugiej strony, pracownicy mogą dojechać 
przez ulicę Strzelecką, ona jest dalej, ale droga jest dobra, więc kto chce, żeby skrócić to jedzie gorszą 
drogą. Mimo że, za chwilę to powiem później, rok inwestycyjny jest rekordowy na wszystko
jeszcze ciągle brakuje, ale te drobne sprawy w celu wyrównania i załatani to postaramy się zrobić.
- Maria Miler - Ja mam taką serdeczną prośbę o przybliżenie chociaż takiego w skrócie planu remontu 
ulicy Cmentarnej, bo w tej chwili tam rozpoczęły się prace. Wiadomo, że nie będzie tam się nic robiło, 
zasypywało dziur w momencie, kiedy planuje się jakiś taki większy remont. Ale jak wygląda 
harmonogram prac? Do kiedy będzie ewentualnie trzeba na te niedogodności się nastawić.
- Zastępca Burmistrza - Do ulicy Cmentarnej to harmonogram wygląda, on jest na bieżąco cały czas, w 
zależności od warunków pogodowych, zmieniany. Do ulicy Cmentarnej, w poniedziałek kończą się 
ostatnie drogi na Rutkach, tam będzie zamknięcie już i ta ekipa brukarska stamtąd schodzi. Znając życie 
pewnie będzie poślizg jednodniowy, więc pewnie w poniedziałek nie zejdą, 
zejdą we wtorek. Więc zakładając tutaj na zakładkę w środę pewnie na ulicy Cmentarnej będzie już 
ekipa, bo tam jeszcze cały czas jest mokro. Tam jest wykorytowane pod chodnik, cały czas jest błoto, 
więc teraz jest kilka dni takich kilka stopni w plusie, więc jak to trochę przesiąknie, 
bo oczywiście mróz to nie znaczy, że jeszcze tam nie jest zmarznięte na 30, 40 cm, no jest. Więc tam 
wchodzi ekipa, która będzie robiła ten chodnik. Pogoda ma pozwolić do świąt to robić, jak pozwoli dalej 
to wchodzą na chodnik na ulicy Witosa. Jak pozwoli dalej to wchodzą na chodnik na Kasprowicza i to są 
te brukarskie rzeczy, które da się zrobić. Natomiast warstwa asfaltu no tu jest pewien problem z ulicą 
Żeromskiego, Cmentarną, Słoneczną. Można to rozgrzebać i zostawić rozgrzebane, tylko będzie problem 
z dojazdem. Natomiast położenie masy bitumicznej, ja wiem że kładą pod Wągrowcem, widzieliśmy to 
że kładą, są takie gminy dookoła. Można wszystko kłaść,
tylko za chwilę będą to rozbierać, więc jakby sens tego jest średni. To co się da zrobić technologicznie, to 
się robi, natomiast na siłę to nie będzie teraz rozgrzebywane, no bo i tak pewnie będzie problem z 
ukończeniem i zostanie to rozjechane. Więc prace brukarskie będą robione tam gdzie to jest absolutnie 
możliwe. Na właśnie Cmentarnej, chodnik Kasprowicza, Witosa - te chodniki będą robione, jak 
oczywiście nie będzie minus 10 między świętami a nowym rokiem, bo wtedy nic nie zrobią. Natomiast 
prace bitumiczne, zobaczymy jak będzie wyglądał styczeń. Póki co korytowanie, zrywanie asfaltu na 
Słonecznej.. To dzisiaj analizowaliśmy, trochę mija się... No nie tylko Cmentarna, na Słonecznej przede 
wszystkim. Słoneczna dzisiaj akurat nas przede wszystkim
interesowała, mija się z celem, bo będą wykorytowane, będą położone nowenkrawężniki i na święta 
będzie problem Słonecznej, od ulicy Kościuszki w bok. To nie ma sensu chyba tego zaczynać, póki nie 
będzie takiego długiego okienka pogodowego. Póki co widać, że jest to 7 dni na takich 
temperaturach, gdzie się coś da zrobić. Natomiast my możemy wszędzie rozgrzebać, 
tylko to nie będzie dobrze widziane,bo będzie problem z dojazdem, niektórzy tam się zaczną topić. Więc 
ekipy wchodzą tam, gdzie mogą zacząć i skończyć, zacząć i skończyć, bo tych frontów robót jest 
strasznie dużo. Ja zdaję się sprawdzić, że się mieszkańcy denerwują, możemy ich tylko przeprosić. Nie 
mamy większego wpływu na wykonawców. Te czasy, gdzie my mamy jakiś bat nad nimi absolutnie się 
skończyły. Wbrew temu, co można mówić, że mamy narzędzi nie mamy żadnych. My możemy straszyć, 
my możemy prosić, błagać. Kary umowne, przecież oni to mają gdzieś tak naprawdę. Czasy takich sobót, 
gdzie się pracowało w sobotę, w niedzielę to się skończyło. Nikt nie pracuje już dzisiaj z tych ekip w 
soboty, w niedziele, już nie mówiąc o świętach. W okresie międzyświątecznym nie jesteśmy w stanie 
przymusić nikogo do tej pracy, więc cieszymy się,że w ogóle są ci wykonawcy i w ogóle te prace jeszcze 
kontynuują i nie schodzą. Więc tak to będzie wyglądało. Jak powiedziałem, brukarskie prace. Natomiast 
pozostała część będzie w zależności, jak będą wyglądały tzw. 
długie okna powodowe, gdzie gdzieś będzie na horyzoncie takie 10 dni długoterminowej prognozy 



pogody, która pozwoli chociażby ułożyć stabilizację, kruszywo. Już nawet nie dalej, 
no bo co do masy to już jest większy problem.
- Maria Miler - Żebym dobrze zrozumiała, czyli chodnik będzie najprawdopodobniej w pierwszej 
kolejności zrobiony, a dywanik zostaje do, najprawdopodobniej do wiosny. Ale jest plan, że to będzie 
zrobione po świętach?
- Barbara Kończak - Skoro mowa tutaj widzę o planach, o remontach. I chciałam się zapytać, bo nie 
słyszę, czy w końcu zostaną wyremontowane te 2 chodniczki naprzeciwko Urzędu Miasta i Gminy?
Ludzie, którzy mieszkają w blokach mówią, że już nie można przechodzić, bo można sobie coś zrobić. 
To nie chodzi, żeby powstał jakiś super chodnik, żeby po prostu ułożyć nowe płyty i żeby było 
można po tym wchodzić. Tak jak słyszę, że 900 000 daje się na ulicę na Sypniewo, także myślę, że te 
sprawy drobne należałoby też wziąć pod uwagę i to jak najszybciej.
- Burmistrz - Mamy na uwadze, ale zawsze tak jak powiedziałem to jest kawałek odcinka przy gminie, 
tam wymaga remontu cały parking itd. To już są dzisiaj inwestycje rzędu: parking przed i za gminą rzędu 
ok. 2 mln zł. Więc zawsze jest ten dylemat, czy zrobić za 2 000 000 km drogi, bo to dzisiaj tyle kosztuje, 
czy zrobić ładny parking koło gminy, który też wymaga, można powiedzieć, jakiejś porządnej inwestycji.
To jest odcinek 30 m, także to nie jest tak źle jak się pójdzie i i popatrzy pod nogi. Jest twardo, jest stary 
chodnik, trzeba może przełożyć, żadne dawać pieniądze na nowy chodnik, bo oni i tak będą go zrywali 
w trakcie realizacji projektu całego parkingu. Mogę mieszkańców bloków. przeprosić też, że mają takie 
dogodności, że 30 m muszą iść po krzywym chodniku.
- Zastępca Burmistrza - Kwestia drogi na Sypniewo też Państwu pokazuje, że te opóźnienia są wszędzie.
Droga na Sypniewo się ślimaczy od kwietnia. Od kwietnia się rozpoczęła, gdzie już gdzie już pieniądze 
były w kwietniu. Jest przekładana o kolejny rok, stąd też pomoc finansowa jest 2023 przerzucana na 
2024.Wszyscy mają ten sam problem, znaczy tam jest jeszcze inny problem, że za długo zwlekano,
to jest jakby jeszcze inna rzecz. Natomiast to się też przesunęło na 2024. Pierwszy odcinek, drugi pewnie 
nie wiem czy pójdzie razem czy nie, bo tam są dwa odcinki dofinansowane. Też jest ten sam dokładnie 
problem, który jest na wszystkich inwestycjach na terenie gminy Margonin. Nomen omen, ten sam 
wykonawca dla powiatu robi. Ten sam wykonawca robi dla powiatu, więc jakby trudno żeby się... 
Sprzętu jest ile jest. Wygrywają przetargi, nie patrzą generalnie. Jak ktoś powie, bo najtaniej. Nie do 
końca jest, proszę Państwa, najtaniej. Bo te ceny nie są już w oparciu o to, że ktoś tam do czegoś dokłada, 
ale jakiejś minimalnej marży. Ceny są bardzo wysokie, więc to że najtańszy wygrywa przetarg, to też nie 
do końca, bo to jest jedno z kryteriów – cena, drugim jest termin wykonania. I co z tego, że dają 
najkrótsze terminy? Jak potem przechodzą przymrozki, to co z tego, że ktoś skrócił termin wykonania
i dostał za to punkty. I co mu Państwo odpowiecie, jak on pokazuje, że technologicznie masę można kłaść 
w temperaturze, chyba jak jest tam całodobowa powyżej kilku stopni, a w nocy nie występują 
przymrozki. No to przecież zawsze w listopadzie znajdzie się dzień z przymrozkiem, 2-3 dni z 
przymrozkiem, no i zawsze będzie miał rację. To już było testowane w sądach, myśmy sprawy 
poprzegrywali. Kiedyś tam przy dębie, przy drodze itd. Nakładaliśmy kary w Próchnowie za drogę, 
już ostatecznie to robiliśmy. I co? I żeśmy przegrali, takie mamy sądy, że tak orzekały. I koniec kropka. 
Więc jakby można się bawić w to, tylko przegramy tę sprawy. Zrobimy koszty na kilkadziesiąt tysięcy. 
Niestety trzeba po prostu być tutaj petentem, prosić wykonawcę, trzymać nad nim bata, ale takiego 
naprawdę, że… Wskazywać mu że jest ważne, ważne, ważne, pilnować, ale no też nie przesadzić,
bo zwinie zabawki i pójdzie i tyle. I zostaniemy z rozgrzebaną inwestycją. Kolejny przetarg, będzie 
oczywiście drożej itd.
-Teresa Koźlarek - Ja chciałbym tylko tutaj napomknąć, że na poprzedniej sesji i komisji skarg,
wniosków i petycji była omawiana szczegółowo ta inwestycja biopaliw, która ma powstać w 
Radwankach. I dostaliśmy odpowiedź od Pana Burmistrza i pozwolę sobie ją przeczytać. 
Dzisiaj informuję, że na skutek Państwa stanowiska organ przeprowadził analizę procesu wydania decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach dla planowanego przedsięwzięcia, mogącego potencjalnie znacząco 
oddziaływać na środowisko pod nazwą Budowa instalacji do wytwarzania biopaliw wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą w miejscowości Radwanki, na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 547,
obręb Radwanki. I faktycznie potwierdził wskazane przez Państwa wystąpienie sprzeczności,
które mogą mieć wpływ na ważność decyzji. Postanowieniem z dnia 12 grudnia 2023 roku Burmistrz 
Miasta i Gminy Margonin wznowił z urzędu postępowanie administracyjne, zakończone wydaniem 
ostatecznej decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach z dnia 17 kwietnia 2023 roku dla wyżej 
wymienionego przedsięwzięcia. O etapach postępowania mogą się Państwo dowiedzieć przez stronę 
internetową i w Urzędzie Miasta i Gminy, pokój nr 5.



- Mirosław Leśko - Jak ruszył temat dróg, to Panie Burmistrzu, prosiłbym ten krótki odcinek,i też jest w 
planie remontów, w kierunku do kościoła są bardzo duże dziury. Słyszę, nie mamy kamienia, ale jakby 
dojechał, to chociaż prosiłbym uzupełnić, zagęścić, bo naprawdę stan drogi jest fatalny. Rozumiem, że to 
realnie na wiosnę raczej będzie robione, także chociaż kamieni. 
- Burmistrz - Tak jak mówiliśmy, kamienia w tej chwili nie ma. Nie ma sensu go nawet wysypywać
na tę drogę, bo go wysypiemy i będzie dwa dni. Pierwszy dzień pojadą do kościoła będzie,w sobotę i 
niedziele już go nie ma. Wiemy, że to jest takie zadowoleni na 2-3 dni, góra tydzień i wyrzucone 5-10 
000,bo kamień też nie jest tani, a ta droga będzie zerwana, odnowiona, tak jak tej Słonecznej itd. 
Ona miała być robiona w tym roku, no niestety czasami zalew inwestycji powoduje to, że nie są 
skończone, bo wykonawców jest mało i tak jak tutaj zastępca powiedział - każda chce nabrać, a potem 
robi tak jak mu pasuje.
- Burmistrz - Dyrektorzy jednostek, drodzy sołtysi wraz z radami sołeckimi zbliża się kolejny rok ku 
końcowi chciałbym Państwu, wszystkim, których wymieniłem podziękować za współpracę, 
tą kilkuletnią i wieloletnią,bo są tutaj osoby pracujące ze mną od początku. A to 13. rok mojego 
urzędowania. Różnie się o tej liczbie mówi. Ja mogę powiedzieć, że dla mnie szczęśliwa, zarówno życiu 
zawodowym, jak i prywatnym. 13 maja zdawałem maturę z matematyki 13 kwietnia sporo lat temu 
pracę dyplomową na technika geodetę, 13 stycznia urodziła mi się córka, także tych trzynastek jest dużo, 
tych szczęśliwych. 13 rok pracy również, gdyż jest to boom inwestycyjny w naszej gminie. Jak co roku, 
można powiedzieć, w latach wcześniejszych na zadania inwestycyjne przeznaczyliśmy i 4-6-8, raz było 9 
000 000 zł, nie panie Przewodniczący? Tak na ten rok, który mija i rok przyszły, bo nie zdążyliśmy nawet 
wszystkiego przerobić mamy 35 000 000 zł. To jest naprawdę ogrom kasy, z którym jest też problem, 
bo przetargi, terminy, a potem czekamy. Wszystkie te wymienione rzeczy wcześniej miały być 
zakończone, do końca roku. Tak jak tutaj wykonawca, który ma zacząć drogę w styczniu powiatową do 
Sypniewa on nie wszystkie drogi u nas robi, ale Tereska, Dębiniec - on wykonuje i robił też Młynary-
Margonin dla województwa. To jest duża firma, potężna firma, dużo robót ma, ale województwo 
ważniejsze, może maj prawników, którzy ich tam gonią, czy kary mogą jakoś bardziej zastosować i mniej 
poważnie on traktuje powiat czy gminę. Naprawdę nic nie możemy z tym zrobić, 
możemy przeprosić, bo tak jak sprzed lat pamiętam właśnie, droga do dębu na Klotyldzinie, wygoniliśmy 
wykonawcę, który nie wszedł na drogę. Wtedy ceny poszły w górę, on chciał, to mówił w gminie 
powiedzmy 300 000 więcej, nie mogliśmy się tak dogadywać, myśmy się nie zgodzili, poszliśmy do sądu 
i przegraliśmy. Przegraliśmy, bo on wytłumaczył że kukurydza nie była wycięta. Ja miałem z 
właścicielem ustalone, że dwa dni wcześniej dam mu znać, potrzebował godziny czasu żeby tą kukurydzę 
zrobić. No i sąd...jeszcze myśmy zapłacili chyba z 30 000 na adwokatów, za te rozprawy. Potem przetarg 
po roku, droga kosztowała 1,6 mln zł. Myśmy chcieli się pokazać ważni, że go wygonimy z tej drogi,
że go ukaramy. Zapłaciliśmy kary, a mogliśmy dać te 300 000 zł. Sądy są jakie są. Naprawdę nie ma 
sensu iść, bo stracimy nerwy, kasę, a później zadanie będzie o wiele droższe. Także dróg robimy kilka 
kilometrów, kilkanaście chodników. Najdroższa inwestycja to sama hydrofornia, proszę Państwa, 10 000 
000. Teraz na dniach jakoś ma być robione, w tym w tym miesiącu jeszcze, jutro czy potrze. Mamy 
nadzieję, że do końca roku wszystko się papierowo też może poskłada i od przyszłego roku, no nie chcę 
mówić, że od 1 stycznia itd. ale poleci woda z nowej hydrofornii, gdzie jak dzisiaj nasza hydrofornia stara 
produkowała, czy miała możliwość produkcji 100 kubików na dobę, Margonin już zużywał 130, cała 
gmina. Czyli był brak tej wody, tak teraz będzie ona w stanie produkować 300 kubików. Także znowu to 
będzie z dużym zapasem, można powiedzieć, na przyszłość, na budowę dalszych powiedzmy, bloków itd.
W tej chwili żaden blok nie dostałby pozwolenia na postawienie, bo nie bylibyśmy w stanie zaopatrzyć 
go w wodę. Także ja dziękuję Państwu za współpracę, za to, że podpowiadacie na wsiach, rady sołeckie 
zawsze sami coś ustalają, co jest u nich najbardziej potrzebne. Potem to dochodzi przez radnych do nas, 
my staramy się te oczekiwania spełniać. Nie wszystko damy radę zrobić, a tu nie ma chodnika, tam jest 
dziurawa droga, a tam się żarówka gdzieś nie świeci. Tych problemów będzie zawsze, bo jak te się zrobi, 
to powstaną nowe, bo rosną wymagania społeczeństwa. Każdy chce mieć coś, powiedzmy, lepiej, 
szybciej, no tak to jest. My jesteśmy od tego, żeby zaspokajać te potrzeby, ale takim naszym priorytetem 
zawsze było, to mówiłem od lat, drogi. I to nieraz, w mieście szczególnie, po co tam na wsi jakaś droga? 
Masz drogę przed domem? No mam. To nie wiesz co to znaczy tej drogi nie mieć. I tak jak żeśmy 
policzyli, to jeszcze chyba około 8 km zostanie, żeby każdy mieszkaniec miał drogę do domu. Na ulicy 
Zgodnej, też się zrobi pani dyrektor. Potrzeba trochę czasu,bo pani dyrektor dopiero mieszka 5 lat, a 
burmistrz dostał drogę jak mieszkał 17 lat, także za 12 lat ta droga na pewno tam też będzie. Zawsze ktoś 
będzie niezadowolony, pani radna i pani dyrektor, która mieszka na ulicy Zgodnej. Szkoła ma większe 



potrzeby. Szkoła - to malutki kroczek na przód poszedł w kierunku tych remontów szatni. Też ponad
200 000 bodajże. Toalet przepraszam. I w przyszłym roku na drugą część. Szkoła ma 40 lat czy 50?
Także 40 lat to już też wymaga takich kapitalnych remontów, można powiedzieć, bo i tam by się przydały
nowe podłogi w całych przestrzeniach. Nie podłogi Panie Burmistrzu, elektryka. Co chwilę wzywamy 
elektryków, bo nam się pali już. W gniazdkach co chwilę nie ma prądu. O dachu nie wspomnę, tak na 
starej sali, nowej hali. Takie są problemy, jak Państwo widzą, staramy się, ale jak mówię naszym 
priorytetem były drogi. Tych dróg zrobiliśmy około 40 km. Nawet kiedyś kolega w Margoninie mi 
powiedział, wszystko robisz na wsi, a nic nie robisz w Margoninie. To wymieniamy: hydrofornia - 10, 
rondo - 6, biblioteka - 4. To już jest 20 mln zł. I to była też taka inspiracja, ta rozmowa sprzed roku z 
kolegą, do kalendarza, który pojawi się niedługo, dzisiaj został zaakceptowany. Od jutra będzie 
drukowany. Przestawiamy w nim inwestycje we wszystkich wsiach, co żeśmy zrobili. Jest alfabetycznie, 
także to nie ma nic wspólnego że ktoś jest na końcu, na początku. Adolfowo jest pierwsze, Żoń, 
Zbyszewice ostatni...nie, ostatni jest Margonin. I w samym Margoninie inwestycji jest za 50 mln zł. A na 
wsiach za bodajże 62-63 mln zł. Najwięcej jest w Sypniewie, drogi 11 000 000. Tam 9,5 bodajże w 
Lipinach. Najmniej to nie wiem, Kowalewo, Sułaszewo, Młynary - 2-3 mln zł. To też tam głównie poszło 
na drogi. Także to taka inspiracja była do tego kalendarza, żeby właśnie ten kolega czy 
ktoś inny powiedział że co tu zrobiono? To jest, kalendarz odwróci, to ma wypisane, 
oczywiście, tam nie są szczegółowe, takie większe żeby zobaczyć co jest. I wtedy jak ja mu zacząłem 
wymieniać: pierwsza była robiona ulica przy której ty mieszkasz, a że 12 lat temu, to tego nie pamiętasz.
A kilka ulic osiedlu przecież było, dwa orliki, zjeżdżalnie. Zacząłem wymieniać i wyszło 50 000 000. 
Fakt, że dzisiaj trzeba powiedzieć, że te drogi pierwsze - 1 000 000 zł drogę, to dzisiaj się nie zrobi za 1 
000 000 zł drogi, dzisiaj się zrobi 500 m. Także te kwoty też tak co do kilometra... Czasami widzę, że 
gdzieś jest kilometr,n tak jak się spojrzy: o tu kilometr 1 000 000 zł, a tu 2 000 000 zł wychodzi. No tak 
wychodzi. Przez te lata cena jednostkowa wykonania zadania wzrosła. Pomysłu, na te kalendarze 
człowiekowi zaczyna brakować. Margonin na starej fotografii, to też tak w ostatniej chwili tutaj z panią z 
biblioteki wymyśli, tak teraz właśnie ta rozmowa z kolegą, który mi zarzucił, że się w Margoninie nic nie
robi, to żeby on sobie przeczytał, zobaczył, że jednak coś tutaj ta rada przez te lata i my tutaj jako 
burmistrzowie, sekretarz i pracownicy urzędu, na których też, jak to się mówi, niektórzy ludzie tam 
narzekają i wyzywają itd. Każdy jakoś musi to godnie przyjąć, ale tak jak nam nasze talenty i zdolności 
pozwalają, tak staramy się zaspokajać potrzeby mieszkańców. Po to żeby wszystkim Państwu i mnie też, 
bo ja tu też, można powiedzieć, że od urodzenia mieszkam, żeby nam się lepiej żyło. Jeszcze raz 
naprawdę dziękuję, żeście skorzystali z tego zaproszenia, żeście tutaj przyślij. Za chwilę zejdziemy
na dół, złożymy sobie już takie życzenia, powiedzmy wszyscy razem, świąteczne, a ja mam z całego 
serca wszystkim tym, którzy z taką najdrobniejszą jakąś taką uwagą przyszli, pomysłem jakimś tam, 
podpowiedzią co należy robić, jak należy robić, serdecznie dziękuję.
10. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie LIX Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 14 grudnia 2023 roku o godzinie 
17.17. 

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


